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内容概要

　　本书适用于准备参加剑桥大学ESOL考试中心（Cambridge
ESOL）商务英语证书中级考试的考生，共包括四套完整的商务英语中级证书考试真题。

　　商务英语证书（BEC）考试是在被认可的BEC考试中心举行，每年能在6个固定日期举行，在中国
每年举行两次。
考试的主要对象是那些希望获得相关的英语语言证书的学习者，考试标准为商务英语课程提供了理想
的重点。

　　BEC考试测试的是以工作场合为背景的英语语言，而不是商务知识。
BEC共有三个级别——初级、中级和高级。
为了跟上商务实践、语言教学和测试上的变化，2002年考试在过去的商务英语二级证书的基础上，做
了修订和更名。
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编辑推荐

　　CAMBRIDGE UNIVERSITY PRESS IS THE ONLY OFFICIAL PUBLISHER OF EXAMINATION
PAPERS FROM CAMBRIDGE ESOL - AN ESSENTIAL PART OF ANY STUDENTS EXAM PREPARATION.
　　This 4th collection of examination papers for the BEC Higher provides all the exam practice you need. It
contains：　　four official examination papers that provide authentic exam practice　　a helpful overview of the
BEC Higher exam to familiarise you with its format　　photocopiable answer sheets so you can practise
transferring your answers　　answer keys and recording scripts making it ideal for self-study.
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